
 Protokół nr 56/2016

z posiedzenia Zarządu Powiatu

w dniu 16 marca 2016r.
  

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi
załącznik nr 1/.  Na wniosek Przewodniczącego rozszerzono porządek obrad o następujące
punkty:

1. Przyjęcie  projektu  Rady  Powiatu  w  sprawie  przyjęcia  planu  finansowego  zadań
powiatu  realizowanego  ze  środków  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób
Niepełnosprawnych w roku 2016.

2. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu  w sprawie wyboru podmiotu,  któremu zostanie
zlecona realizacja zadania z zakresu pomocy społecznej – pomocy rodzinom i osobom
w trudnej sytuacji życiowej oraz wyrównywania szans tych rodzin i osób.

3. Przyjęcie projektu Rady Powiatu w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej.

4. Przyjęcie projektu Rady Powiatu w sprawie wyboru członka Zarządu Powiatu.

5. Zapoznanie się z zawiadomieniem o wszczęciu postępowania „Budowa obwodnicy
Nowego Miasta Lubawskiego w ciągu drogi krajowej nr 15” – Etap I.

Na wniosek Przewodniczącego zdjęto z rozszerzenia porządku posiedzenia punkt:

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia
dróg do kategorii dróg gminnych.

Do rozszerzonego porządku obrad  Członkowie  Zarządu nie  zgłosili  uwag.  Za  przyjęciem
zmienionego porządku obrad głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz. Stanowi on
załącznik nr 2.       

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu  w
sprawie zatwierdzenia aneksu nr 8 do arkusza organizacji roku szkolnego 2015/2016 w
Zespole  Szkół  Zawodowych  w  Kurzętniku,  dla  którego  organem  prowadzącym  jest
Powiat Nowomiejski.
/na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska – p.o. naczelnika Wydziału Oświaty, Kultury i
Promocji/

Pani  Orłowska  poinformowała,  że  aneks  związany  jest  z  przyznaniem  nauczania
indywidualnego uczennicy Zasadniczej Szkoły Zawodowej.
Pan Starosta odczytał projekt uchwały.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz.
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Drugim  punktem  porządku  posiedzenia  było podjęcie  uchwały  Zarządu  Powiatu  w
sprawie planu naboru uczniów na rok szkolny 2016/2017.

Pani Orłowska poinformowała, że w dniu 26 lutego odbyło się spotkanie z dyrektorami szkół
odnośnie  planu  naboru  uczniów.  Szczegółowo  omówiła  plan  naboru  uczniów.
Po przeanalizowaniu planu dokonano zmiany w załączniku do projektu uchwały tj. w naborze
do Zespołu  Szkół  Zawodowych w Kurzętniku.  Zgodnie  z  sugestią  Zarządu w technikum
utworzone  zostaną  cztery  oddziały  /jeden  oddział  w  arkuszu  organizacyjnym  nie  będzie
wliczany do zasadniczego etatu nauczycielskiego/  oraz w Zasadniczej  Szkole  Zawodowej
utworzone  zostaną  cztery  oddziały  /jeden  oddział  w  arkuszu  organizacyjnym  nie  będzie
wliczany do zasadniczego etatu nauczycielskiego/.

Zarząd  po  dokonaniu  poprawek  jednogłośnie  podjął  uchwałę.  Za  głosowali:  A.  Ochlak,
K. Trzaskalska, B. Grzywacz.

Trzecim  punktem  porządku  posiedzenia  było podjęcie  uchwały  Zarządu  Powiatu  w
sprawie  przystąpienia  do  programu  pn.  „Program  wyrównywania  różnic  między
regionami III” dofinansowanego ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób
Niepełnosprawnych.

Pani  Orłowska  poinformowała,  że  powiat  przystępuje  do  programu  pn.  „Program
wyrównywania  różnic  między  regionami  III”  dofinansowanego  ze  środków Państwowego
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. Dodała, że termin składania wniosków jest
do dnia 25 kwietnia. Nadmieniła, że o dofinansowanie zakupu mikrobusu do przewozu osób
niepełnosprawnych będzie się ubiegać Powiatowy Środowiskowy Dom Samopomocy oraz
Dom Pomocy Społecznej w Grodzicznie.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz.

/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/

Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu  w
sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Zespół Szkół im. C. K. Norwida w Nowym
Mieście Lubawskim umowy użyczenia z Powiatowym Centrum Rozwoju Edukacji.
/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska – naczelnik Wydziału Inwestycji,  Mienia i
Spraw Gospodarczych/

Pani Banaszewska poinformowała, że wpłynął wniosek pani B. Przeradzkiej – Martko, który
stanowi załącznik nr 3, w sprawie podpisania kolejnej umowy użyczenia pomieszczenia  w
budynku wchodzącym w skład nieruchomości położonej w Nowym Mieście Lubawskim przy
ul. 3-go Maja 25. Umowa z  Powiatowym Centrum Rozwoju Edukacji będzie podpisana  na
okres do 3 lat.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz.

/pani A. Banaszewska opuściła posiedzenie Zarządu/
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Piątym  punktem  porządku  posiedzenia  było podjęcie  uchwały  Zarządu  Powiatu  w
sprawie wyrażenia zgody na przeniesienie sprzętu rehabilitacyjnego z przychodni „Nad
Jesionką” w Lubawie do Szpitala Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim Spółka
z o.o.

Pani  Banaszewska  poinformowała,  że  pan  Kurowski  –  dyrektor  Szpitala  Powiatowego
zwrócił  się  z  wnioskiem,  który  stanowi  załączniki  nr  4,  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na
przeniesienie sprzętu rehabilitacyjnego o wartości 13 117,57 zł z przychodni „Nad Jesionką”
w Lubawie do Szpitala Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim Spółka  z o.o.
Ponadto Zarząd zapoznał się z pismem pana Kurowskiego, które  stanowi załącznik nr 5, w
sprawie przesunięcia sprzętu medycznego i gospodarczego  z przychodni „Nad Jesionką” w
Lubawie do Szpitala Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim Spółka  z o.o.

Aneks Nr 1 do umowy Nr 173/2014 użyczenia sprzętu medycznego stanowi załącznik nr 6.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz.

Szóstym punktem  porządku  posiedzenia  było podjęcie  uchwały  Zarządu  Powiatu  w
sprawie zamiaru wniesienia i objęcia udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym
spółki  „Szpital  Powiatowy  w  Nowym  Mieście  Lubawskim  spółka  z  ograniczoną
odpowiedzialnością”. 

Pani  Skarbnik  poinformowała,  że  przygotowała  szczegółowe  uzasadnienie  do  projektu
uchwały, które odczytała. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz.

Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie  uchwały Zarządu Powiatu  w
sprawie  deponowania  środków  pieniężnych  na  lokatach  terminowych  typu
OVERNIGHT.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz.

Ósmym  punktem  porządku  posiedzenia  było podjęcie  uchwały  Zarządu  Powiatu  w
sprawie przyjęcia bilansu budżetu powiatu nowomiejskiego za 2015 r. 

Pani Skarbnik szczegółowo omówiła bilans budżetu powiatu nowomiejskiego za 2015 r. 
Pan Starosta odczytał projekt uchwały.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz.

Dziewiątym  punktem  porządku  posiedzenia  było przyjęcie  projektu  uchwały  Rady
Powiatu w sprawie zmiany uchwały nr XIV/111/2015 w sprawie uchwalenia Wieloletniej
Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2016 – 2034.

Pani Skarbnik omówiła zmiany w WPF i w budżecie powiatu na 2016r.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  projekt  uchwały  i  skierował  pod  obrady  Rady  Powiatu.  Za
głosowali:  A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz.

3



Dziesiątym  punktem  porządku  posiedzenia  było przyjęcie  projektu  uchwały  Rady
Powiatu w sprawie zmiany uchwały nr XIV/112/2015 w sprawie uchwalenia budżetu
powiatu nowomiejskiego na 2016 r.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  projekt  uchwały  i  skierował  pod  obrady  Rady  Powiatu.
Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz.

Pierwszym punktem z  rozszerzenia  porządku było przyjęcie  projektu uchwały  Rady
Powiatu  w  sprawie  przyjęcia  planu  finansowego  zadań  powiatu  realizowanego  ze
środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w roku 2016.
/na posiedzenie weszła pani Urszula Łydzińska – dyrektor PCPR/

Pani Łydzińska szczegółowo przedstawiła uzasadnienie oraz załącznik do projektu uchwały
tj.  zestawienie  zadań  powiatu,  realizowanych  ze  środków  PFRON  w  roku  2016.  Pani
Łydzińska zapytała Członków Zarządu czy dokonują jakiś zmian w przedmiotowej uchwale.
Zarząd  przychylił  się  do  przedstawionego  przez  panią  Łydzińską  uzasadnienia  oraz  do
załącznika projektu uchwały i nie wniósł żadnych uwag. 
Pani Łydzińska poinformowała, że do chwili obecnej złożone zostały 162 wnioski. Wyjaśniła,
że dofinansowanie  do turnusów rehabilitacyjnych przedstawia się następująco: ze znacznym
stopniem  niepełnosprawności  -  30  %  przeciętnego  wynagrodzenia,  z  umiarkowanym
stopniem  niepełnosprawności  -  27%  przeciętnego  wynagrodzenia,  z  lekkim  stopniem
niepełnosprawności  –  25  %  przeciętnego  wynagrodzenia  oraz  20  %  przeciętnego
wynagrodzenia dla opiekuna osoby niepełnosprawnej. Poinformowała, że w stosunku do lat
ubiegłych wzrosły progi dotyczące dofinansowania. 
Pani Wicestarosta zapytała ile wniosków jest złożonych po raz pierwszy.
Pani Łydzińska odpowiedziała, że po raz pierwszy złożonych zostało 13 wniosków – osoby
ze znacznym stopniem niepełnosprawności + 8 opiekunów osoby niepełnosprawnej oraz 23
wnioski – osoby z umiarkowanym stopniem niepełnosprawności + 1 opiekun.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  projekt  uchwały  i  skierował  pod  obrady  Rady  Powiatu.
Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz.

/pani U. Łydzińska opuściła posiedzenie Zarządu/

Drugim punktem z rozszerzenia porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu  w
sprawie  wyboru  podmiotu,  któremu  zostanie  zlecona  realizacja  zadania  z  zakresu
pomocy  społecznej  –  pomocy  rodzinom  i  osobom  w  trudnej  sytuacji  życiowej  oraz
wyrównywania szans tych rodzin i osób.
/na posiedzenie weszła pani Jolanta Haska – pełnomocnik ds. organizacji pozarządowych/

Pani  Haska poinformowała,  że oferta  była udostępniona przez 7 dni  i  w tym okresie  nie
wpłynęły  żadne  uwagi.  Dodała,  że  realizację  zadania  zleca  się  Nowomiejskiemu
Stowarzyszeniu  Wspomagania  Rozwoju  Dzieci  i  Młodzieży  „Błękitna  Mila”,  które
zorganizuje wypoczynek letni w Stegnie dla 10 wychowanków Domu Dziecka w Pacółtowie.
Na realizację zadania proponuje się przyznać dotację w wysokości 5000 zł. 
Pan Starosta odczytał projekt uchwały.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz.

/pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu/
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Trzecim  punktem  z  rozszerzenia  porządku  było  przyjęcie  projektu  uchwały  Rady
Powiatu w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  projekt  uchwały  i  skierował  pod  obrady  Rady  Powiatu.  Za
głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz.

Czwartym punktem z  rozszerzenia  porządku było  przyjęcie  projektu  uchwały  Rady
Powiatu w sprawie wyboru członka Zarządu Powiatu.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  projekt  uchwały  i  skierował  pod  obrady  Rady  Powiatu.  Za
głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz.

Piątym  punktem  z  rozszerzenia  porządku  było  zapoznanie  się  z  zawiadomieniem  o
wszczęciu  postępowania  „Budowa  obwodnicy  Nowego  Miasta  Lubawskiego  w  ciągu
drogi krajowej nr 15” – Etap I.

Zawiadomienie o wszczęciu postępowania stanowi załącznik nr 7.

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne.

Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu.

                                                                                                    Przewodniczący Zarządu
                                                                                                              Andrzej Ochlak
Protokół sporządziła:                                                                        
Ewelina Kubacka                                                 
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